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TÉMA: TO JE NEUVĚŘITELNÉ, CO SE VČERA STALO 

 Vím jistě, že to nebyl sen, ale skutečnost a tenhle příběh se mi stal včera a 

chci jej vyprávět, protože to mě utvrdí v tom, že to nebyla fikce. Všechno to začalo 

včera ráno, když jsem se rozhodl, že se s mým nejlepším kamarádem vydám na 

zápas v boxu. Zápas se měl konat mezi Floydem Mayweatherem a Vitalim 

Klitschkem. Začátek zápasu probíhal hladce, ale po druhém kole rozhodčí zápas 

z nenadání přerušil a to z toho důvodu, že Floyd údajně nebyl schopen dokončit 

zápas, i když ten říkal, že mu nic není. Floyd však musel odstoupit ze zápasu a 

vítězem se stal Vitali Klitschko. Zápas skončil a diváci odcházeli domů. Najednou se 

Floyd vrátil a postřelil rozhodčího. Lidé začali utíkat a panikařit, ale já a můj kamarád 

jsme se rozhodli Floyda sledovat až ke klubu Boxers a dál až k jedné opuštěné 

továrně. V továrně jsme uviděli několik aut plných zlata a několik lidí, kteří mluvili 

rusky. Napadlo nás, že nejde o boxerský tým, ale o ruskou mafii. 

Mafie prodávala zlato, ale chtěli jsme vědět, kde tolik zlata získali. Zřejmě mafie měla 

doručovatele a tedy další spojence. O kus dál jsme viděli přijíždět nákladní auta, opět 

plné zlata. Chtěli jsme se dozvědět víc a schovali jsme se do jednoho z aut. 

 Jak mile jsme si vlezli do nákladního auta, auta se rozjela. Jeli jsme 2 hodiny a 

25 minut. Zastavili jsme u jednoho obchodu a dodavatelé vylézali z aut a šli se 

podívat na náklad, který měli v kufru. Ale my jsme v kufru jednoho z aut byli 

schovaní. Než otevřeli naše auto, rychle jsme vyskočili a utíkali pryč. Možná nás 

zahlédli, nevím, ale běželi jsme a najednou nám zatarasil cestu jeden muž, který se 

nás vyptával, kdo jsme, co tam děláme a jak jsme se na to místo dostali. A také se 



ptal na auta plné zlata. Nevydali jsme ani hlásku a pán nás nechal jít. Bylo nám 

hrozně divné, že věděl o nákladu v autech, ale utíkali jsme dál. Asi za půl hodiny nás 

dohonili jiní muži a zajali nás. Odvezli nás k jedné vojenské základně a spoutali. Měli 

jsme hrozný strach, nevěděli jsme, kdo jsou ti muži a co po nás chtějí. Za chvíli se 

objevil ten samý muž, který s námi při útěku mluvil a začal se nám omlouvat za to 

zatčení a také se nám představil. Jmenoval se John Wick. Řekl nám, že je přísně 

utajený agent a že se už několik let snaží tuto mafiánskou bandu chytit. Šlo skutečně 

o bandu překupníků zlata, kterou Floyd Mayweather řídil. Řekl nám, že mafie po nás 

půjde, protože jsme svědci. A nabídl nám pomoc, ale na oplátku jsme mu museli říct 

všechno, co jsme viděli. Všechno jsme mu pověděli a on nás pustil.  

 Věřte nebo nevěřte, ale tohle se mi včera opravdu stalo.  

 

 


